
Referat fra bestyrelsesmøde d. 31. januar 2024 

 

Tilstede: Helle, Mikkel, René og Michael 

Fraværende: Michelle og Nina 

Referent: Helle 

 

Dagsorden: 

1. Status på byggeprojekter 
2. Finpudsning af Generalforsamlingen 
3. Introplan for den nye driftsleder 
4. Evt. 

 
 
1. Status på byggeprojekter 
 

212, 2 th. Klar til indflytning 15/3 
214   Vådrumsmembran 
212 2 tv. Er til godkendelse i Huslejenævnet 
228   Er til godkendelse i Huslejenævnet 
220   Under behandling 
4   Under behandling 
246   Nyt køkken skal isættes efter fraflytning 
 
Kontor:  Der skal skrives tilbage til Kenneth om ok til tilbud om murer og malerarbejde, så vi kan blive 

færdige med det.  
 
John har skrevet rundt om at trinene i kælderskaktene i Provstegården smuldrer.  
 
Beslutning: Vi skal have repareret trinene – besked gives til John. 
 

  Bliver Helle og Lisa 
 
 
2. Finpudsning af Generalforsamlingen 
 

• Dirigent foreslås Jørgen Ullman. 

• Referenter foreslås René og Nina. 

• Mikrofonholder tager Michael sig af. 
 
 
3. Introplan for den nye driftsleder 

Der skal indkøbes computer, skærm og telefon. 

Der skal i det hele taget indkøbes nye skærme til det nye kontor. Johns skærm er en gammel 

fjernsynsskærm.  

Ny mailadresse oprettes: driftsleder@typostift.dk 

mailto:driftsleder@typostift.dk


4. Evt. 
 
Michael ønskede at få ført til referat at årsagen til at han ikke genopstiller er, at alt for meget af det 
bestyrelsen arbejder med bringes videre til beboere uden for bestyrelsen.  
 
Helle pointerede, at tavshedspligten SKAL overholdes. Vi skal være meget bedre til at holde beslutninger og 
drøftelser ind til kroppen ind til de kan offentliggøres i vores referater.  
 
Ligesom vi alle skal kunne bo her også efter at have siddet i bestyrelsen uanset hvordan samarbejdet har 
været mens man sad i bestyrelsen.  


